



**YOUR CONTRIBUTION TO THE STAFF COORDINATING COUNCIL**

**Registration Form**

**Why become a dues-paying member of the Staff Coordinating Council?**

The UNOG Staff Coordinating Council defends your rights as a staff member of the UN. Your Council makes sure that UN Administration pays attention to the issues that matter to you: mobility, security, salaries, etc.

Thanks to your contribution the Council also finances and makes available to your benefit:

- **Staff Gala** (free refreshments)
- **Children's party** (your kids attend for free)
- **Interagency Sports Games** (your participation is subsidized)
- **Legal assistance** (in job-related cases)
- **For sale / For rent advertisement** (free publication of ads)
- **SAFI** (access to 13% discount the day before the scheduled date)

✓ Plus 10 to 20% discounts, free services, discounted gift cards and more our partners:

**Pharmacie Populaire**    **5-à-sec**    **EVO fitness evolved**

**Ardentis** - cliniques dentaires    **MANOR**    **PAYOT** LIBRAIRE

**Europcar**    **MyColorPhone**-Online Smartphone Store    **Léman Pneus** Nyon

**Curves**    **GIDOR** COIFFURE    **AESTHETICS**

More information on the exclusive offers and discounts for our members at

<http://staffcoordinatingcouncil.org/index.php/member-benefits>

Think of paying your monthly subscription of CHF 10 by automatic deduction from your salary.

All you have to do is fill in this form and return it to the Council (room C-527), where it will be forwarded to the payroll office. Thank you.

**Yes, I understand how important it is to contribute to my Staff Council and I wish to become a dues-paying member:**

Last name:	First name:	Organisation/Division:
Index #	Signature :	
Monthly contribution : <b>CHF 10</b>		



VOTRE CONTRIBUTION AU CONSEIL DE COORDINATION DU PERSONNEL

## Formulaire d'inscription

### Pourquoi devenir membre cotisant du Conseil de coordination du personnel?

Le Conseil de coordination du personnel de l'ONUG défend vos droits en tant que fonctionnaire. Il s'assure que l'Administration s'occupe des questions qui vous sont importantes, telles que la mobilité, la sécurité, les salaires, etc.

Grâce à votre contribution, le Conseil vous offre les avantages suivants :

- **Le Gala du personnel** (rafraîchissements gratuits)
- **La fête des enfants** (participation gratuite)
- **Les jeux sportifs inter-organisations** (participation subventionnée)
- **L'assistance juridique** (en cas de problèmes au travail)
- **Affichage gratuit d'annonces**
- **SAFI** (rabais de 13% un jour avant la date prévue)

✓ Profitez de **10% à 20% de réduction, des services gratuits, des cartes-cadeaux et plus** avec nos partenaires :

**Pharmacie Populaire**    **5-à-sec**    **EVO fitness evolved**

**Ardentis** - cliniques dentaires    **MANOR**    **PAYOT** LIBRAIRE

**Europcar**    **MyColorPhone**-Online Smartphone Store    **Léman Pneus** Nyon

**Curves**    **GIDOR** COIFFURE    **AESTHETICS**

Plus d'informations sur les offres et des rabais exclusifs pour nos membres à

<http://staffcoordinatingcouncil.org/index.php/member-benefits>

Vous pouvez payer votre cotisation mensuelle de CHF 10 par prélèvement directe sur votre salaire.

Pour devenir membre cotisant, **prière de remplir ce formulaire et le retourner au Conseil (bureau C.527)** qui le soumettra à la section des états de paie. Merci.

**Oui, je comprends l'importance de contribuer au Conseil et je tiens à devenir membre cotisant :**

Nom:	Prénom:	Organisation/Division:
Index #	Signature :	
Cotisation mensuelle : <b>CHF 10</b>		